
 
 
 
 
 
Beste tuinders,  
 
Op 31 oktober was er een extra “hybride” ALV : in 't Trefpunt werd er fysiek vergaderd en 
tuinders konden de bijeenkomst volgen via een live-stream (waarvoor dank aan Anita en 
Adu Wijnhard en Harm Snel). Deze live-stream is overigens nog te zien op de website van 
VTV Linnaeus waar ook alle documenten te zien zijn. 
In deze nieuwsbrief een kort verslag, in het voorjaar hopen we  met elkaar weer een 
“normale” ALV te kunnen houden. 
Deze ALV is door het bestuur met name georganiseerd ivm de voorgenomen verhoging van 
de pacht met 25 euro, de goedkeuring van het bouwreglement, de benoeming van enkele 
nieuwe ledenraadsleden en een bestuurslid, een voorstel om de tijden om met accu-
gereedschap en aggregaten te werken te verruimen en om de leden bij te praten over de 
ontwikkelingen inzake de toekomst van de volkstuinen en de windmolens. In de zaal waren 
72 mensen, via de live stream namen 20 mensen deel. In totaal is er door zo’n 120 mensen 
gestemd, ook digitaal stemmen was mogelijk. Voor de goede orde: voor deze besluiten is 
een meerderheid van het aantal stemmende tuinders vereist.  Alleen voor de wijziging van 
statuten is een meerderheid van alle tuinders vereist. 
 
De stemprocedure. 
Als bestuur hebben we voor een combinatie van digitaal en fysiek stemmen gekozen. Dit 
omdat ivm de voorwaarde voor toegang tot 't Trefpunt de coronapas te kunnen tonen. Wat 
je er ook van vindt: als bestuur dienen we ons aan de landelijke richtlijnen te houden We 
wilden echter geen mensen die niet fysiek aanwezig konden zijn uitsluiten. Vandaar de 
mogelijkheid digitaal te stemmen plus in 't Trefpunt tot zaterdagmiddag 14.00 uur een 
papieren stemformulier op te halen en in te vullen. Alle formulieren zijn per tuinnummer 
geregistreerd. In de zaal bleken mensen hier ontevreden over: men had dit niet begrepen en 
wilde alsnog stemmen. Het bestuur wilde hier aan tegemoet komen: degene die een vinger 
opstak, kreeg een stemformulier en kon dit invullen. Deze 22  stemmen zijn achteraf bij 
degenen die al gestemd hadden opgeteld. Op ieder formulier stond het tuinnummer, dubbel 
stemmen kon dus niet. De stemcommissie heeft dit gecontroleerd. Tenzij men natuurlijk een 
extra tuinnummer ingevuld heeft maar dit lijkt niet aannemelijk. We vertrouwen de 
aanwezigen wat dit betreft.  Op de zowel de digitale als papieren stembiljetten konden men 
opmerkingen maken, daar is door tal van mensen gebruik van gemaakt en dat gaan we 
bestuderen. 
  
Nogmaals: we hopen de volgende ALV weer “gewoon” met elkaar te kunnen vergaderen, 
te discussiëren en te stemmen.  Voor nu moesten een aantal besluiten met het oog op het 
nieuwe seizoen en de pacht/contributie  echt genomen worden, vandaar deze extra ALV. 
  
De Besluiten. 
In deze nieuwsbrief zijn alle stemmen hierbij opgenomen. De stemmen zijn  geteld door 
leden van de ledenraad. 



  
De ledenraad en bestuur 
Met 114 stemmen voor, twee tegen en vier onthoudingen zijn Lucia Lindhout, Jan Oomkes, 
Roy Amanh, Lies Opdam en Liesbeth Joordens gekozen als lid.  Voor het eerst sinds tijden 
heeft ieder vak nu een vertegenwoordiger, Frans Alst van Reiger neemt namelijk Leeuwerik 
waar. De ledenraad heeft een belangrijke functie in met name het weten wat er onder leden 
leeft en het daarover adviseren aan het bestuur.   
  
Harm Snel werd met 110 voor, 0 tegen en 10 onthoudingen gekozen en heeft in het 
bestuur met name de portefeuille ICT en technologie. Wij zijn erg blij van zijn deskundigheid 
structureel gebruik te kunnen gaan maken! 
  
Pilot werken met accugereedschap en aggregaten.  
Conform het tuinreglement kan er in het seizoen ( 1 april tot 1 oktober) alleen op dinsdag- 
en zaterdagmorgen hiermee gewerkt worden. Alleen met toestemming van het bestuur kan 
hiervan afgeweken worden. Mede vanuit de ledenraad kwam er een voorstel om dit te 
verruimen: in april en in september volledig mogelijk, in het seizoen uitbreiding van 9.00-
13.00 uur en de vrijdagmorgen. 
  
In de ALV is dit op voorstel van de deelnemers gewijzigd in een proef in april  alle dagen, wel 
met het verzoek om het op zondag rustig te houden.  Dit zal na deze maand geëvalueerd 
worden. Het voorstel voor verruiming is overigens op advies van de ledenraad om het 
tuinders bijvoorbeeld meer mogelijk te maken het huisje op te knappen.  Voor het hele 
seizoen zal er een proef genomen worden met een uitbreiding van uren: nu van 9.00- 13.00 
uur op dinsdag en zaterdag plus  de vrijdagochtend. 
  
In de ALV van mei zullen de ervaringen in april  hiermee besproken worden. 
  
Het bouwreglement 
Dit is vooral tot stand gekomen door de bouwcommissie met advies van de ledenraad. Het 
concept is getoetst door het  bestuur aan de statuten en andere reglementen.  Door alle 
betrokkenen is hier hard aan gewerkt, de ledenraad vertegenwoordigde de leden. Er was 
behoefte aan om dit in deze ALV vast te stellen vooral omdat mensen dan de plannen voor 
het nieuwe seizoen al kunnen gaan maken en niet tot mei 2022 hoeven te wachten. De 
bouwcommissie heeft dan de tijd om uw bouwplannen al dan niet goed te keuren. 
Nieuw is het nu kunnen hebben van een kas en een schuur. Dat was een grote wens van een 
aantal tuinders. 
  
Enkele aanwezigen misten de mogelijkheid om een houtkachel te kunnen hebben. 
Dat is echter ook in het bestaande reglement al niet toegestaan. 
Gepleit werd om dit toch mogelijk te maken. Er werd eveneens gesproken over dat er nu 
nieuwe soorten houtkachels beschikbaar zijn die minder CO2 uitstoten. 
 Maar: een bouwreglement is een reglement dat iedere ALV gewijzigd en aangevuld kan 
worden. Tuinders kunnen dus voor de ALV in het voorjaar, als deze wens er is, een voorstel 
indienen. Daarbij geldt wel dat aan (wettelijke en gemeentelijke) voorwaarden als CO2-
uitstoot en brandveiligheid voldaan moet zijn. 
  



Het bouwreglement werd aangenomen met 80 stemmen voor, 13 tegen en 27 
onthoudingen. 
  
Er werd wel opgemerkt dat het prettig zou zijn als bouwplannen na goedkeuring door de 
bouwcommissie op de website gepubliceerd zouden moeten worden.  Dan weet men wie er 
op je vak hiermee aan de slag gaat en hoe lang de bouwactiviteiten aanhouden. Een groot 
deel van de zaal stemde hiermee in en het bestuur ook. 
  
Verhoging contributie. 
 Voor het seizoen 2022 is dit 25 euro.  Het bedrag wordt in totaal dan 510 euro per tuin. 
Deze 25 euro zal in een beheer- en onderhoudsfonds van de gemeente, met als doel daar 
mee te investeren in Linnaeus, gestort worden. Hoe het een en ander vorm krijgt is nu nog 
niet bekend. Wel dat de volkstuinen hier zelf het beheer over zullen krijgen. 
Na de ALV zullen de brieven met dit bedrag plus de verzekeringspremie verstuurd worden. 
 We verzoeken u dit zo snel mogelijk te betalen. 
  
En verder. 
1. Op 5 november starten de gesprekken met de gemeente over de toekomst van de 
volkstuinen. Op 23 november zal hier door de raad over besloten worden. Hopelijk conform 
de uitgangspunten waar we u eerder over berichtten. Er komt ook een aangepaste nota 
Toekomst Volkstuinen. 
Er is een stuurgroep, waar wij als Linnaeus samen met Frankendael deel van uitmaken, die 
de onderhandelingen doet.  Door verschillende werkgroepen zullen thema’s als de nieuwe 
huurcontracten en het onderhoudsfonds  en  uitgewerkt worden. 
U zult hier in de nieuwsbrief over geïnformeerd worden. 
2. Voor de gemeente moeten de tuinen opgemeten worden, dat is van belang voor het 
huurcontract. Wat is algemeen en wat prive? De kaarten van het begin kloppen niet 
helemaal.  Er is een werkgroep onder leiding van Edith Willems, ledenraadslid. 
3. De windturbines: Linnaeus participeert in de Werkgroep Windalarm Volkstuinen. Op 26 
oktober jl is er een klankbordstructuur afgesproken om te reflecteren op de plannen van de 
gemeente. De komst van windturbines door of vlakbij onze volkstuinen zal een aanslag zijn 
op zowel de gezondheid van mensen als planten en dieren. Er dient rekening gehouden te 
worden met afstanden, minstens wat voor gewone woonwijken geldt. En ook daar  blijken er 
al heel wat gezondheidsrisico’s op te treden. Linnaeus participeert oa in die van Zuid-Oost. 
Let op: de gemeente gaat in ieder stadsdeel burgers raadplegen, doe daar dus aan mee. Ook 
wat dit betreft houden we u via de Nieuwsbrief op de hoogte.  Gelukkig bleken tijdens de 
ALV meer mensen hiermee aan de slag te willen. Aanvullend: er wordt nu een enquête 
gehouden die nogal suggestief blijkt te zijn. kijk 
op https://amsterdamwind.raadpleging.net/amsterdamwinden https://www.amsterdam.nl/
nieuws/nieuwsoverzicht/windmolens-amsterdam-welke -keuze-maken/?reactieltmldt  
4. Zorg- en probleemtuinen. Mede in overleg met de ledenraad is er een procedure 
ontwikkeld waarbij na de tuincontrole in het voorjaar een tuin als zorg- of probleem tuin kan 
worden aangemerkt. Een zorgtuin valt onder de ledenraad, een probleemtuin onder het 
bestuur.  Een zorgtuin kan op extra advies en ondersteuning rekenen. Wat te doen om het 
een en ander op orde te krijgen? Bij een probleemtuin wordt men door het bestuur 
uitgenodigd hierover te komen praten. Ook dan is er altijd gelegenheid om op basis van 
afspraken aan de slag te gaan. 



5. Het opknappen van het Trefpunt. Bestuurslid André v.d. Kruk heeft een aantal ontwerpen 
gemaakt. Zowel digitaal als in twee sessies konden mensen daar op reageren. Dat heeft tot 
heel wat ideeën geleid. Het gaat hierbij om het terras, de voorgevel, en de binnenkant/bar. 
Deze ideeën worden nu met als coördinator Karin van Buuren verder opgepakt. Zij zal met 
name de werkgroepen die hiermee aan de slag gaan coördineren. We zijn erg blij dat zowel 
zij als de leden van de werkgroepen dit willen doen.  Als u mee wilt doen: laat het svp weten 
aan de voorzitter! Als het goed is komen er dan in de ALV van dit voorjaar uitgewerkte 
plannen met het prijskaartje eraan en kunnen we hierover stemmen. Er is nu dus nog niets 
over besloten! 
  
Tot slot: door kunstenaar Tom Brooke van Duinpieper zijn prachtige tekeningen gemaakt die 
zijn ingelijst als afscheidscadeau voor mensen die uit de verschillende commissies en 
ledenraad gegaan zijn. We hebben er nog een paar, laat even weten aan voorzitter Theo 
Calis via info@volkstuin-linnaeus.nl  of u hiervoor nog belangstelling heeft. 
  
Tot de volgende keer en bedankt voor uw aandacht 
  
Het bestuur van 
  
Volkstuinvereniging Linnaeus 
 
 


